



Spin Cycle Works L.L.C. Bicycle Rental Agreement And Release

سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م, اتفاقية إيجار دراجة وإبراء

| | |
|--------------------------------------|---------------------------------------|
| Renter's Name اسم المستأجر | Renter's Phone هاتف المستأجر |
| Renter's ID No. رقم هوية المستأجر | Renter's ID type نوع هوية المستأجر |
| Renter's Address عنوان المستأجر | |

| | |
|---|---|
| Spin Cycle Works L.L.C. agrees to rent the following bicycle (the "bicycle") to Renter, upon the condition that Renter agrees to all terms and conditions set forth below (including the release and waiver of claims) and evidences that agreement with his/her signature below. The bicycle shall be rented for the time period and hourly/daily rate specified as follows: | توافق سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م, على تأجير الدراجة التالية ("الدراجة") للمستأجر بشرط موافقة المستأجر على جميع البنود والشروط المذكورة أدناه وتوقيعه عليها (بما في ذلك الشروط الخاصة بالإبراء والتنازل عن المطالبات). ويتم تأجير الدراجة حسب المدة الزمنية ومعدل اليوم والساعة المحدد أدناه: |
|---|---|

| BICYCLE ID#: | | رقم الدراجة: | |
|--|---|--|--|
| TIME OUT (date/time) وقت الخروج (التاريخ/ الساعة) | EXPECTED TIME BACK (date/time) وقت العودة المتوقع (التاريخ/ الساعة) | ACTUAL TIME BACK (date/time) وقت العودة الفعلي (التاريخ/ الساعة) | |
| Total Rental Amount (AED) إجمالي مبلغ الإيجار (بالدرهم) | | Security Deposit (AED) التأمين (بالدرهم) | |
| Extra Rental Amount (AED) (for late return of bicycle) مبلغ إيجار إضافي (بالدرهم) (عن تأخر عودة الدراجة) | | Security Deposit returned to customer (AED) التأمين المردود للعميل (بالدرهم) | |
| Remarks:..... ملاحظات: | | SCW Rep. signature Upon Check-In توقيع مندوب سبين سايكل وركس عند الإستقبال | |
| | | Renter's signature Upon Check-Out توقيع المستأجر عند الخروج | |

| Release and Waiver of Claims | الإبراء والتنازل عن المطالبات: |
|---|--|
| The Renter does hereby remise, release, and forever discharge Spin Cycle Works L.L.C. , Spin Cycle Works L.L.C. 's agents, servants, successors, heirs, executors, administrators and personal representatives, of and from all, and all manner of, actions, causes of action, suits, proceedings, debts, dues, contracts, judgments, damages, claims, and demands whatsoever in law or equity, which Renter ever had, now has, or which Renter's heirs, executors, administrators or personal representatives hereafter can, shall, or may have for or by reason of any matter, cause, or thing whatsoever arising out of this Agreement out of the use (misuse, or abuse) of the bicycle or in any way arising out of the rental relationship between Renter and Spin Cycle Works L.L.C. | بموجب هذه الإتفاقية يعفي ويبرئ المستأجر شركة سبين سايكل وركس أو وكلائها أو موظفيها أو خلفائها أو ورثتها أو أوصيائها أو مدرائها أو مندوبيها من جميع أنواع الدعاوى والقضايا والدعاوى القضائية والديون والمستحقات والتعاقدات والأحكام القضائية والأضرار والمطالبات والطلبات القانونية أو العرفية التي يواجهها المستأجر أو ورثته أو أوصيائه أو مدرائه أو مندوبيه فيما بعد بسبب أي أمر أو قضية تنتج عن هذه الإتفاقية أو بسبب استخدام أو سوء استخدام الدراجة أو بأي طريقة تنتج عن علاقة التأجير بين المستأجر وشركة سايكل وركس ش.ذ.م.م. |
| Indemnification Renter hereby expressly agrees to indemnify and hold harmless Spin Cycle Works L.L.C. , Spin Cycle Works L.L.C. 's agents, servants, successors, heirs, executors, administrators and personal representatives against all suits, actions, claims, demands, or damages that arise out of Renter's use, misuse or abuse of the bicycle. | التعويضات: يوافق المستأجر بشكل صريح على تعويض وتبرئة ذمة شركة سايكل وركس ش.ذ.م.م. ووكلائها وموظفيها وخلفائها وورثتها وأوصيائها ومدرائها ومندوبيها ضد أي دعاوى أو قضايا أو مطالبات أو طلبات أو أضرار تنتج عن استخدام أو سوء استخدام الدراجة. |

Terms and Conditions

1. Renter acknowledges that the activities for which the bicycle is designed include inherent dangers, including the risk of bodily injury and/or death. Renter assumes and accepts all risks associated with the use of the bicycle.
2. Renter hereby declares that him/her and everyone using the bicycle(s) have the necessary experience to use it/them, and that he/she has tested and checked its/their perfect working condition.
3. Renter understands that **Spin Cycle Works L.L.C.** requires members of his/her party to wear a helmet while cycling.
4. Renter understands that all members of his/her party are required to abide by national rules of the road, including not cycling while under the influence of alcohol and not cycling while using a cellular phone. Any infractions to the national rules of the road are his/her responsibility, including paying fines, fees or bicycle impoundment costs for retrieving the bicycle/s.
5. If at any time **Spin Cycle Works L.L.C.** determines that Renter has engaged in an unsafe or hazardous use of the bicycle, **Spin Cycle Works L.L.C.** may immediately terminate the rental. Upon notification of termination, Renter must return the bicycle to the designated return area immediately. If the rental is terminated for unsafe or hazardous use, Renter will not be refunded his/her security deposit. **Spin Cycle Works L.L.C.** shall determine, in its sole discretion, whether any behavior or activity is "unsafe or hazardous."
6. **Condition of Bicycle upon Return.** The Renter shall return the bicycle to the designated return area clean and in the same condition as it was in when given to Renter, excepting ordinary wear and tear. Renter shall be responsible for any damage caused to the bicycle during the rental period. **Spin Cycle Works L.L.C.** shall retain any portion (or all) of Renter's security deposit as necessary to cover repairs for such damages. To the extent that damages to the bicycle exceed the amount of the security deposit, Renter shall be billed by **Spin Cycle Works L.L.C.** for the full amount of damages caused by Renter during the rental period, including reasonable attorney's fees. In case of theft, Renter shall be responsible for reimbursing **Spin Cycle Works L.L.C.** for the original purchase price of the bicycle, plus the cost of any accessories that were provided at the time of the bicycle rental.
7. **Late Return.** If Renter returns the bicycle to the designated return area more than 20 minutes after the "Expected Time Back," Renter shall be billed for extra hour(s)/day(s) as per type of rental chosen (hourly or daily).

Renter has read and understands all of the terms, conditions and rules set forth above, and agrees to all terms without reservation.

البنود والشروط:

1. يقر المستأجر بأن الأنشطة التي صممت لأجلها الدراجة تشمل الأخطار الملازمة بما فيها مخاطر الإصابة الجسدية والوفاة، ويتحمل المستأجر مسؤولية المخاطر الملازمة لإستخدام الدراجة.
2. يتعهد المستأجر بموجب هذه الإتفاقية أن يكون لديه هو أو أي شخص آخر يستخدم الدراجة/الدراجات الخبرة المطلوبة لإستخدام الدراجة/الدراجات وأنه قد تأكد من صلاحية الدراجة/الدراجات للإستخدام.
3. يفهم المستأجر أن شركة سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م. تتطلب من أعضائها ارتداء الخوذة عند ركوب الدراجة و
4. يفهم المستأجر أن شركة سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م. تتطلب من أعضائها الإلتزام بقواعد السير بما في ذلك عدم ركوب الدراجة تحت تأثير الخمر وعدم استخدام الهاتف المتحرك أثناء ركوب الدراجة، ويتحمل المستأجر مسؤولية أي خرق لقواعد السير بما في ذلك دفع الغرامات ومصروفات استرداد الدراجة/الدراجات في حالة مصادرتها.
5. يحق لشركة سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م. في أي وقت إنهاء إتفاقية الإيجار إذا قررت أن المستأجر قد تورط في استخدام الدراجة بطريقة غير آمنة أو خطيرة، ويجب على المستأجر إعادة الدراجة إلى الموضع المخصص لذلك عند إخطاره بإنهاء الإتفاقية. ولا يحق للمستأجر استرداد التأمين المدفوع في حالة إنهاء الإتفاقية بسبب الإستخدام غير الآمن على أن يكون تحديد السلوك أو النشاط الغير الآمن حسب تقدير شركة سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م. الخاص.
6. **حالة الدراجة عند إعادتها:** يعيد المستأجر الدراجة إلى الموضع المخصص لذلك نظيفة وبفلس الحالة التي تم استلامها عليها فيما عدا الإستهلاك العادي، كما يكون المستأجر مسؤولاً عن أي ضرر يحدث للدراجة خلال مدة الإيجار على أن تحتفظ شركة سبين سايكل وركس ش.ذ.م.م. بنسبة من (أو جميع) التأمين بحسب مايلزم لإصلاح تلك الأضرار وفي حالة تجاوز الأضرار لمبلغ التأمين يحق لشركة سايكل وركس ش.ذ.م.م. أن تطالب المستأجر بدفع المبلغ المستحق مقابل هذه الأضرار بالكامل بالإضافة إلى أتعاب المحاماة السانعة. وفي حالة سرقة الدراجة، يلتزم المستأجر برد ثمن شراء الدراجة الأصلي لشركة سايكل وركس ش.ذ.م.م. بالإضافة إلى تكلفة أي ملحقات تم تركيبها بالدراجة عند تأجيرها.
7. التأخير في العود: إذا تأخر المستأجر في إعادة الدراجة إلى الموضع المخصص لذلك لمدة تزيد عن 20 دقيقة عن "وقت العود المتوقع"، يتحمل المستأجر تكلفة الساعات أو الأيام الزائدة بحسب نوع الإيجار الذي تم إختياره (بالساعة أو باليوم)

قرأ المستأجر جميع الشروط والبنود والقواعد المذكورة أعلاه ووافق عليها دون تحفظ.

| المستأجر RENTER | |
|-----------------|---------|
| Signature | التوقيع |
| Print Name | الاسم |
| Date | التاريخ |